
Protokół Nr 17

Z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego które odbyło się w 
dniu 28 stycznia 2016r.

Posiedzenie komisji trwało od godz. 8 30 do godz.1240 

Obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji

2. Kuśkowska Helena -  członek komisji

3. Kłębek Krzysztof -  członek komisj i

4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji

5. Misztal Mariusz - członek

6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt, Pan Zenon 
Zadrożny -  Zastępca Wójta, Pan Mateusz Kaszuba -  Kierownik ZGK, Pan Marcin 
Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa, Pan Piotr Bereda -Komendant Zarządu 
Gminnego ZOSP.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i 
przedstawił następujący porządek posiedzenia:

1. Okresowe sprawozdanie z działalności komisji za 2015r.

2.Podział środków dla OSP w kompetencji komisji z budżetu na 2016r.

3. Informacja realizacji podjętych uchwał przez komisje.

4. Sprawy bieżące.

Przebieg posiedzenia:

Na posiedzenie komisji został zaproszony przez Wójta przedstawiciel Firmy ELLE MED. 
Firma zainteresowana jest świadczeniem usług rehabilitacyjnych w Ośrodku Zdrowa w 
Kuligowie w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia. Firma w swoim budżecie na ten cel 
posiada zabezpieczone środki w wysokości 180 000,00 zł, Warunkiem otwarcia punktu 
usług rehabilitacyjnych jest wybudowanie przez Gminę windy. Wstępny koszt to kwota 
ponad 100 000,00 zł. W przypadku gdyby Firma nie zawarła kontraktu na świadczone usługi 
z NFZ świadczyłaby usługi dla mieszkańców gminy częściowo odpłatnie.

Na zakończenie dyskusji ww. sprawie Komisja opowiedziała się jednogłośnie za współpracą 
w temacie rehabilitacji z Firmą ELE-MED.



Ad. 1 Okresowe sprawozdanie z działalności komisji zostało przedstawione przez 
Przewodniczącego komisji. Do złożonego sprawozdania nie wnoszono uwag.

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 2 Komisja po rozpatrzeniu podań skierowanych do Wójta i Rady Gminy, wysłuchaniu 
opinii Komendanta Zarządu Gminnego ZOSP i po przeprowadzeniu dyskusji wnioskuje o 
następujący podział środków

- wydatki inwestycyjne — po 7100,00 zł dla 7 jednostek OSP ( bez Kuligowa)

- wydatki bieżące z zaznaczeniem 75% gotowość bojowa, 25% inne

1. OSP Chajęty - 9. 300 zł

2. OSP Dąbrówka - 9. 300 zł

3. OSP Józefów -  Ludwinów - 9.300 zł

4. OSP Kołaków - 9.300 zł

5. OSP Kuligów -9.300 zł

6. OSP Lasków - 9.300 zł

7. OSP Ślężany - 9. 300 zł

8. OSP Zaścienie - 9.300 zł

9. Ratownictwo Wodne Kuligów -3.500 zł

10. Zarząd Gminny - 2.100 zł.

Ponadto komisja rozpatrzyła podania Zarządu Gminnego dotyczące:

- podwyżki ekwiwalentu za wyjazdy do pożarów (15 zł ) , komisja jednogłośnie wnioskuje o 
ustalenie stawki na poziomie 12 zł za godzinę,

- podwyżki dla konserwatorów ( 500 zł m-c) , komisja wnioskuje jednogłośnie o zwiększenie o 30 zł 
dotychczasowego wynagrodzenia każdemu konserwatorowi.

Ad. 3 Informację z realizacji ustaleń podjętych przez Komisję przedstawił Pan Marcin Szerszenowicz
-  insp. ds. drogownictwa.

(Informacja stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 4 W sprawach bieżących Komisja ponownie przeanalizowała sprawę dotycząca udzielenia 
pomocy mieszkańcowi Kuligowa i postanowiła wniosek oddalić.
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Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 

Okresowe sprawozdanie za 2015r.

Uchwałą Nr III/4/2014 z dnia 12 grudnia 2014r.Rada Gminy Dąbrówka ustaliła następujący skład 
Komisji Zdrowia, Spraw , Socjalnych i Porządku Publicznego:

Kuligowski Mirosław Józef- przewodniczący 

Marcinkiewicz Andrzej Szczepan - członek 

Kłębek Krzysztof - członek 

Misztal Mariusz Tadeusz - członek 

Rasiński Tomasz - członek 

Kuśkowska Helena Jadwiga -członek

Na poszczególnych posiedzeniach komisja zajmowała się następującymi zagadnieniami:

5.01 2015r.

- Zapoznanie się z projektem budżetu Gminy Dąbrówka na rok 2015 r.

- Przyjęcie planu pracy komisji na 2015 r.

15.01. 2015r.

-Posiedzenie komisji miało charakter roboczy. Komisja skontrolowała jednostki OSP na terenie 

gminy Dąbrówka pod kątem gotowości bojowej oraz zapoznała się z problemami jednostek , oraz 

spotkała się Komendantem Policji i dzielnicowym z Radzymina oraz Z-cą Komendanta PSP z 

Wołomina

19.01. 2015r.

-Rozpatrzenie podani,podział środków z budżetu na 2015r. dla OSP naszej gminy

-Podsumowanie kontroli OSP naszej gminy

26.01.2015r.

-Zapoznanie i opiniowanie Gminnego Programu Profilaktyki rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Zapobieganie Narkomani

-Umowa partnerska z Białorusią

17.02.2015r.

Zostały podjęte uchwały:

- w sprawie obniżenie stawki za wywóz odpadów zmieszanych z nieruchomości zamieszkanych -  z 
obecnych 16 zł na proponowane 14 zł;
- w sprawie wprowadzenia zwolnień w wysokości 20% dla gospodarstw rolnych, w których dochód 
nie przekracza kwoty uprawniającej do świadczenia pomocy społeczne};



-w sprawie wprowadzenia wzorów deklaracji uwzględniających nowe stawki, zwolnienia oraz 
termin powstania zmiany wysokości opłaty oraz przypadku dokonania korekty deklaracji;
-w sprawie wprowadzenia rocznej zryczałtowanej stawki dla nieruchomości wykorzystywanych 
sezonowo w wysokości 80 zł- odpady segregowane, 140zł- odpady niesegregowane .

24.01.2015r.
Odbyło się posiedzenie wyjazdowe na którym dokonano oględzin miejsc pod względem 
możliwości dystrybucji żywności przez Stowarzyszenie Pomoc w Dolnie Dolnego Bugu tj. remiza 
OSP Kuligów, Ośrodek Zdrowia w Kuligowie i plac szkolny w Kuligowie.

2.04.2915r,
-Komisja wysłuchała informacji Firmy ELLE-MED z realizacji usług medycznych świadczonych w 
Ośrodku Zdrowia w Kuligowie.
W tym temacie zobowiązano Firmę ELLE-MED. do umieszczenia na tablicy ogłoszeń w Ośrodku 
Zdrowia i stronie internetowej Urzędu Gminy informacji o świadczonych usługach medycznych, 
ustalenie sobót w których będzie przyjmował lekarz i usprawnić zapisy do lekarza rodzinnego.

- Dystrybucja żywności przez Stowarzyszenie „Pomoc Krainie Dolnego Bugu”

- Zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do programu 
Powiatowej Karty Rodziny TAK rodzina pl.

2.06. 2015r.

Komisja zaopiniowała projekty uchwał:

- w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dąbrówce

- w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Dąbrówka na rok 2014r.

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017,

Ponadto rozpatrywała temat Dystrybucji żywności przez Stowarzyszenie w Krainie Dolnego Bugu.

17.06 2015r.

( Posiedzenie wyjazdowe) Komisja zajmowała się następującymi sprawami:

- Oświetlenie ulic rozbudowa lini -  rozpatrzenie podań

- Bezpieczeństwo na drogach

W kwestii bezpieczeństwa na drogach komisja po kontroli wnioskuje do Wójta o interwencję do 
powiatowego zarządu dróg w sprawie:

- Zaścienie -  poprawienie chodnika dla pieszych

- Trojany oznaczenie drogi od Zaścień (skręt na Dąbrówkę

- Guzowatka -  szkoła -  zrobienie zatoki autobusowej, przeniesienie przejścia dla pieszych, 
przedłużenie przejścia dla pieszych od przystanku od strony Kołakowa, czyszczenie drzew 
(ewentualnie wycinka), poprawienie chodnika dla pieszych,

- Kołaków -  zrobienie przą^ścia-dla pieszych między sklepem i kapliczką

- Józefów -  szkoła zrobienie przejścia dla pieszych między ul. Akacjową i ul. Klonową, montaż 
oświetlenia (pomarańczowe światło), oznaczenie przejścia dla pieszych przy ul. Kościelnej 33

- Kuligów -  ośrodek -  zrobienie przejścia dla pieszych między ul. Radzymińską i ul. Nadbużańską



- Dąbrówka -  kościół zrobienie przejścia dla pieszych na ul. Kościelnej przy kościele,

Na drogach gminnych wnioskuje do Wójta o:

- Wszebory -  szkoła -  odświeżenie pasów na przejściu dla pieszych,

- Dręszew -  przedszkole -  montaż barierki przy furtce wyjściowej z przedszkola.

25.06 2015r.

-Opinia podani dotyczących budowy nowych linii energetycznych , podział środków .

26.07.2015r.

-Komisja zapoznała się z informacją na temat zarządzania kryzysowego.

-W sprawach bieżących -  rozpatrywana była pomoc mieszkaniowa dla mieszkanki wsi Zaścienie. 
Komisja zajmowała się tematem bezpieczeństwa na drogach przed rozpoczęciem roku szkolnego 
(wyjazd w teren)

w  W powyższym komisja wnioskowała o oznaczenie miejsc przystanków na drogach gminnych oraz 
na drogach powiatowych przedstawienie inwentaryzacji zarządowi dróg powiatowych oraz szkoła 
we Wszeborach -  odnowienie lub przeniesienie na koniec chodnika przejścia dla pieszych,

- szkoła w Guzowatce -  zrobienie zatoki autobusowej, przedłużenie chodnika dla pieszych do 
przystanku od strony Kołakowa, odsłonięcie latami (zasłaniają konary drzew)

- na terenie całej gminy wycinka drzew zasłaniających znaki drogowe 

27.07. 2015r.

-Wizyta u p. K.Jabłeckiej, możliwość pomocy.

-Zapoznała się z bezpieczeństwem na drogach publicznych i wnioskowała o oznaczenie miejsc 
przystanków na drogach gminnych oraz na drogach powiatowych przedstawienie inwentaryzacji 
zarządowi dróg powiatowych

oraz

^  - przedszkole w Dręszewie -  poszerzenie parkingu

- Szkoła w Jozefowie -  zrobienie przejścia dla pieszych pomiędzy ul. Klonową i ul. Akacjową oraz 
oznaczenie przejścia (pomarańczowe światło)

- miejscowości Cisie -  przystanek autobusowy, utwardzenie pobocza przy rowie oraz zrobienie oraz 
przejścia dla pieszych w kierunku głównej ulicy

-W kwestii bezpieczeństwa nad wodą komisja zwróciła uwag , że nie ma na terenie gminy 
strzeżonego kąpieliska, a miejsca kąpieli są oznaczone jako czarny punkt.

23 listopada 2015r.

Komisja zajmowała się następującymi tematami:

-Wyznaczenie miejsca na składowanie i dystrybucję żywności przez fundację.

Komisja zawnioskowała aby do dystrybucji żywności adaptować pomieszczenia garażowe w 
budynku komunalnym ( po Komisariacie Policji)

- Bezpieczeństwo na drogach przed zimą.

- Bezdomne psy.

- Bezpieczeństwo na drogach przed zimą.



W temacie zimowego utrzymania dróg członkowie komisji wnioskowali do Wójta aby zobowiązał 
Zakład Gospodarki Komunalnej do odśnieżania przystanków autobusowych.

- Sprawy bieżące

W sprawach bieżących członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się za zakupem samochodu 
służbowego dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

2.12 2015r.

Tematemi posiedzenia komisji było:

- Rozpatrzenie podań ad. przystanków autobusowych

- Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2016r.

- Sprawy bieżące.

21.12 2015r.

Tematemi posiedzenia komisji było:

- Potrzeby i możliwości pomocy społecznej.

- Segregacja odpadów

- Zapoznanie się z wydatkami OSP Zaścienie w 2015r. ze środków gminy.

- Omówienie kończącego się roku

Skład komisji:

1. Kuligowski Mirosław.
?  K n ólrn w ęlia  H e len a



Dąbrówka, 28.01.2016 r.

Sprawozdanie z zrealizowanych zaleceń Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka za 2015 r. w zakresie dróg i związaną z nimi

infrastrukturą.

Protokół Nr 1
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy, 
które odbyło się w dniu 5 stycznia 2015 r.

Ad. 1 Pan Krzysztof Kłębek - zwrócił się do Wójta, aby w trybie pilnym oświetlić przystanki 
we wsi Trojany i zaproponował, aby na ten cel przeznaczyć środki z rezerwy ogólnej.

W ramach przekazanego zadania przez komisję Wójt Gminy Dąbrówka zlecił wykonanie 
oświetlenia przystanków autobusowych zlokalizowanych w przy węźle Trojany. Uzyskano 
pozytywną opinię Generalnej Dyrekcji Dróg krajowych i Autostrad Odział Warszawa na 
lokalizację oświetlenia typu SSD. Montaż oraz uzyskanie niezbędnych uzgodnień na etapie 
realizacji zadania zlecono firmie JD Inżynieria Ruchu Dominik Jerzy, ul. Sienkiewicza 45, 05
-  220 Zielonka za kwotę brutto 16 236,00 zł brutto (cena 1 kompletnego zestawu 8 118,00 zł). 
Na etapie reałizacji zadania Oddział warszawski GDDKiA wycofał się z wcześniej 
deklarowanej zgody na zainstalowanie lamp. Wykonawca robót zwrócił się do Wójta Gminy o 
interwencję u Zastępcy Generalnego Dyrektora Pana Sekulskiego. W związku z tym zostało 
zorganizowane spotkanie w Oddziale GDDKiA w Warszawie, na którym dyrektor zobowiązał 
się ponownie do wyrażenia zgody na lokalizację oświetlenia „ tymczasowego ”.

W dniu 30 listopada 2015 r. Odebrano protokołem odbioru końcowego zlecone firmie 
JD Inżynieria Ruchu Dominik Jerzy roboty związane z instalacją oświetlenia.

Protokół Nr 2
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy, 
które odbyło się w dniu 15 stycznia 2015r.

Na ww. posiedzeniu nie zaprotokółowano zaleceń odnośnie dróg i związaną z nimi 
infrastrukturą.

Protokół Nr 3
Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka, które odbyło się w dniu 19 stycznia 2015 r.

Na ww. posiedzeniu nie zaprotokółowano załeceń odnośnie dróg i związaną z nimi 
infrastrukturą.

str. 1



Protokół Nr 4
Z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego odbytego w 
dniu 26.01.2015r. w Urzędzie Gminy Dąbrówka.

W sprawach różnych:
p. Krzysztof Kłębek zgłosił sprawę do Wójta Gminy Dąbrówka dotyczącą przestawienia 
słupka telefonicznego, który znajduje się na chodniku w Zacieniach na wysokości 
posesji 39.

Do dnia złożenia niniejszego sprawozdania nie rozwiązano problemu związanego z 
przestawieniem słupka. Zgodnie z art. 39 ust. 5 ustawy o drogach publicznych jeżeli budowa, 
przebudowa lub remont drogi wymaga przełożenia urządzenia lub obiektu, o którym mowa w 
ust. 3, koszt tego przełożenia ponosi jego właściciel. Mając na uwadze powyższe Wójt Gminy 
Dąbrówka zwrócił się do zarządcy drogi powiatowej o interwencję u właściciela słupka 
kontrolnego linii teletechnicznej o przebudowę urządzenia na jego koszt.

Protokół Nr 5
Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka , które odbyło się w dniu 17 lutego 2015 r.

Na ww. posiedzeniu nie zaprotokółowano załeceń odnośnie dróg i związaną z nimi 
infrastrukturą.

Protokół Nr 6
Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy,
które odbyło się w dniu24 lutego 2015r.

Na ww. posiedzeniu nie zaprotokółowano zaleceń odnośnie dróg i związaną z nimi 
infrastrukturą.

Protokół Nr 7
Z posiedzenia Komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku które odbyło się w dniu 
2 kwietnia 2015 r.

Na ww. posiedzeniu nie zaprotokółowano zaleceń odnośnie dróg i związaną z nimi 
infrastrukturą.

Protokół Nr 8
z posiedzenia Komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku publicznego, które odbyło 
sie w dniu 2 czerwca 2015 r.

Na ww. posiedzeniu nie zaprotokółowano zaleceń odnośnie dróg i związaną z nimi 
infrastrukturą.



Protokół Nr 9
z posiedzenia Komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku publicznego, które odbyło 
sie w dniu 17 czerwca 2015 r.

ad. 2 W kwestii bezpieczeństwa na drogach komisja po kontroli wnioskuje do Wójta o 
interwencję do powiatowego zarządu dróg w sprawie:
-Zaścienie - poprawienie chodnika dla pieszych

W sprawie poprawienia chodnika w miejscowości Zaścienie oraz w miejscowości 
Kołaków podczas rozmowy z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji Drogownictwa Panem 
Andrzejem Noconiem poruszona została kwestia remontu, a w zasadzie konieczności 
przebudowania istniejących odcinków chodników. Powiat Wołomiński może pojąć rozmowy 
odnośnie przebudowy chodników pod warunkiem partycypowania prze Gminę Dąbrówka w 
kosztach przebudowy. Konieczne jest zatem zabezpieczenia odpowiedniej kwoty w budżecie 
gminy na wykonania zadania oraz zawarcie stosownego porozumienia z Zarządem Powiatu 
Wołomińskiego. Niezbędne jest również zabezpieczenie odpowiednich środków w budżecie 
Powiatu Wołomińskiego.

-Trojany - oznaczenie drogi od Zaścień (skręt na Dąbrówkę)
W ramach wykonania oznakowania pionowego w rejonie przedmiotowego 

skrzyżowania przeprowadzono rozmowę z pracownikiem Wydziału Inwestycji i Drogownictwa 
o wyrażenie zgody na ustawienie tablicy kierunku i miejscowości. Uzyskano wstępną 
akceptację. Zlecono opracowanie projektu i wykonania tablicy. Zlecenie powinno być 
zrealizowane przy sprzyjających warunkach atmosferycznych do końca lutego 2016 roku.

- Guzowatka - szkoła - zrobienie zatoki autobusowej, przeniesienie przejście dla pieszych, 
przedłużenie przejścia dla pieszych do przystanku od strony Kołkowa , czyszczenie drzew 
( ewentualnie wycinka ) , poprawienie chodnika dla pieszych.

Referat Inwestycji i Rozwoju w Urzędzie Gminy Dąbrówka w obecnie opracowuje 
koncepcję lokalizacji zatoki autobusowej oraz zmiany stałej organizacji ruchu. W dniu 4 
lutego 2016 r. opracowanie oraz pismo dotyczące przeniesienia przejścia dla pieszych z 
niebezpiecznego zakrętu w okolice proponowanej zatoki oraz odpowiednie połączenie 
chodnika prowadzącego z Kolakowa z istniejącym chodnikiem w rejonie szkoły zostanie 
przekazane na spotkaniu zainicjowanym przez Wójta Gminy Dąbrówka Radosława 
Korzeniewskiego z naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Drogownictwa w siedzibie tamtejszego 
wydziału. Informacje ze spotkania dotyczące kwestii poprawy bezpieczeństwa w rejonie 
szkoły zostaną przekazane przewodniczącemu Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego w celu poinformowania pozostałych członków komisji.

Odnośnie czyszczenia drzew łub ewentualnej wycinki drzew znajdujących się na 
terenie szkoły Gmina Dąbrówka uzyskała zgodę na usunięcie 5 drzew zagrażających 
bezpośrednio bezpieczeństwu mienia i zdrowia osób uczęszczających do szkoły. Zakład 
Gospodarki Komunalnej usuną jedno drzewo. Do usunięcia pozostałych drzew objętych 
pozwoleniem na wycinkę niezbędne było użycia wysięgnika. W dniu 22 stycznia 2016 r. na 
zlecenie Gminy Dąbrówka podjęta została próba usunięcia pozostałych drzew. W związku z 
niewystarczającą wysokością podniesienia kosza około 18 m konieczne jest sprowadzenie



podnośnika o wysięgu co najmniej 26 m. Planuje się zakończenie zadania związanego z 
wycięciem drzew do końca lutego bieżącego roku.

Uszkodzony chodnik podczas prac związanych z wykonaniem nakładki asfaltowej w 
miejscowości Guzowatka, po interwencji w Wydziale Inwestycji i Drogownictwa w Wołominie 
został naprawiony przez służby Powiatu Wołomińskiego.

-Kołaków- zrobienie przejścia dla pieszych między sklepem i kapliczką
Referat Inwestycji i Rozwoju w Urzędzie Gminy Dąbrówka w chwili obecnej 

opracowuje koncepcję zmiany stałej organizacji ruchu związanej z wykonaniem przejścia dla 
pieszych, koncepcja oznakowania zostanie przedstawiona na spotkaniu w dniu 4 lutego 
2016 r. w WID w Wołominie.

-Józefów - szkoła - zrobienie przejścia dla pieszych między ul. Akacjową i ul. Klonową, 
montaż oświetlenia (pomarańczowe światło) , oznaczenie przejścia dla pieszych przy 
ul. Kościelnej 33
-Kuligów-ośrodek zdrowia -zrobienie przejścia dla pieszych między ul. Radzymińską i ul. 
Nadbużańską -Dąbrówka - kościół - zrobienie przejścia dla pieszych na ul. Kościelnej przy 
kościele.

Referat Inwestycji i Rozwoju w Urzędzie Gminy Dąbrówka opracowuje koncepcję 
zmiany stałej organizacji ruchu związanej z wykonaniem przejść dla pieszych. Koncepcja 
oznakowania zostanie przedstawiona na spotkaniu w dniu 4 lutego 2016 r. w WID w 
Wołominie.

Na drogach gminnych wnioskuje do wójta o:

-Wszebory - szkoła odświeżenie pasów na przejściu dla pieszych
Pracownicy Zakładu Komunalnego w Dąbrówce wykonali oznakowanie poziome 

przejścia dla pieszych i progu zwalniającego w> rejonie szkoły. W okresie wiosennym 
„odświeżenie” oznakowania poziomego i pionowego zostanie powierzone firmie zajmującej 
się wykonywaniem oznakowania pionowego i poziomego w sposób profesjonalny i zgodnie z 
obowiązującymi przepisami prawa.

-Dręszew- przedszkole - montaż barierki przy furtce wyjściowej z przedszkola
Po przeanalizowaniu warunków pod kątem bezpieczeństwa ruchu drogowego i ruchu 

pieszych w rejonie istniejącego przedszkola konieczna jest przebudowa istniejących miejsc 
postojowych i ogrodzenia. Obecnie parkujące pojazdy często uniemożliwiają przejazd innym 
uczestnikom ruchu oraz stwarzają zagrożenie dla uczęszczających do przedszkola dzieci. Po 
przebudowaniu miejsc postojowych i ogrodzenia zostanie zamontowana również barierka 
przy furtce wyjściowej z przedszkola. Termin wykonania prac przewiduje się na przełomie 
lipca i sierpnia bieżącego roku. Pokrycie kosztów wykonania zadania z bieżących środków 
budżetu gminy. Opracowanie niezbędnej dokumentacji projektowo - kosztorysowej w ramach 
Referatu Inwestycji i Rozwoju.



Protokół Nr 10
z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego, które odbyło 
się w dniu 25 czerwca 2015 r.

Wytypowane przez Komisję, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego nowe odcinki 
linii oświetleniowych w miejscowościach Kołaków i Zaścienie i Marianów zostały zlecone 
przez Wójta Gminy Dąbrówka do realizacji. Budowę nowych linii oświetleniowych 
rekomendowanych przez komisję oraz montaż lamp oświetleniowych pozostających w gestii 
Wójta Gminy Dąbrówka zlecono do realizacji 13 sierpnia 2015 r. Roboty realizowała firma 
lnstalatorstwo Elektryczne EL-DOM Sp. J. Sławomir Banaś, Stanisław Kryśkiewicz 
Trojany 62 B, 05 - 252 Trojany. Łączna kwota przeznaczona na realizację zadania wyniosła 
brutto 79 500 zł.

Środki w kwocie brutto 40 000,00 zł przeznaczono na wykonanie linii oświetleniowych 
w miejscowościach Kołaków, Zaścienie i Marianów oraz przestawienie słupa 
oświetleniowego w miejscowości Działy Czarnowskie. Zamontowano 7 lamp oświetleniowych, 
13 słupów. Ze środków komisji bezpieczeństwa sfinansowano również wykonanie kablowych 
linii zasilających oświetlenie.

Montaż lamp oświetleniowych wytypowanych przez Wójta Gminy Dąbrówka po 
wnikliwym przeanalizowaniu podań, które wpłynęły do Urzędu w 2015 roku jak  i latach 
ubiegłych zrealizowano za kwotę brutto 39 500,00 zł w miejscowościach: Chajęty, Dręszew, 
Guzowatka, Karpin, Kowalicha, Kuligów, Lasków, Ludwinów, Malopole, Ostrówek, Ślężany, 
Wszebory, Teodorów. Zamontowano 32 oprawy oświetleniowe.

W kwestii słupa w pasie drogi powiatowej w Guzowatce tj. chodnika dla pieszych komisja 
wnioskuje do Wójta o wystąpienie do zarządu dróg powiatowych o przestawienie słupa.

Skierowano odpowiednie pismo do Powiatu Wołomińskiego. W odpowiedzi na pismo 
Powiat nie podziela stanowiska Gminy Dąbrówka co do kolizji istniejącego słupa 
zlokalizowanego chodnika.

Protokół Nr 11 
z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego, które odbyło 
się w dniu 26 sierpnia 2015 r.

Ad. 3 W kwestii bezpieczeństwa na drogach członkowie komisji zapoznali się z trasami jazdy 
autokarów szkolnych dowożących dzieci do szkół w szczególności miejsca przystanków , 
powyższe przedstawił kierowca autokaru szkolnego p. Rafał Średnicki, a inwentaryzację 
przystanków przeprowadził p. Szerszenowicz.
W powyższym komisja wnioskuje o oznaczenie miejsc przystanków na drogach gminnych , 
oraz na drogach powiatowych przedstawienie inwentaryzacji zarządowi dróg powiatowych.

W 2015 r. Gmina Dąbrowska zakupiła 20 kpi. oznakowania pionowego przystanków 
autobusowych. Większość znaków ustawiono w pasie dróg powiatowych zgodnie z lokalizacją 
podaną w załączniku do uchwały Rady Powiatu Wołomińskiego. Oznakowanie objęło 
miejscowości: Chajęty, Małopole, Guzowatka, Józefów, Kołaków, Kuligów. W pasie dróg 
gminnych oznakowanie wykonano w miejscowościach: Trojany, Wszebory, Karolew.

Pozostałe przystanki w miejscowościach znajdujących się w ciągu dróg gminnych 
zostaną oznakowane w bieżącym roku kalendarzowym, po wykonaniu ewidencji dróg 
gminnych oraz po zaopiniowaniu przez Gminę Dąbrówka i Komisję Zdrowia Spraw 
Socjalnych i Porządku Publicznego wstępnej lokalizacji przystanków zaproponowanych 
przez poszczególne rady soleckie.



O raz:
-szkoła we Wszeborach -odnowienie lub przeniesienie na koniec chodnika przejścia dla 
pieszych.

Przejście dla pieszych we Wszeborach zostało przeniesione zgodnie z sugestią komisji.

-szkoła w Guzowatce - zrobienie zatoki autobusowej, przedłużenie chodnika dla pieszych do 
przystanku od strony Kołakowa, osłonięcie łatami (zasłaniają konary drzew)

Zgodnie z wyjaśnieniami do protokołu nr 9 z posiedzenia Komisji zdrowia spraw 
socjalnych i porządku publicznego które odbyło się w dniu 17 czerwca 2015 r.

-na terenie całej gminy wycinka drzew zasłaniających znaki drogowe
Na terenie całej gminy prowadzona była wycinka drzew i krzewów w wieku do 10 lat 

nie wymagające pozwolenia na wycinkę, zarówno w ciągu dróg powiatowych i gminnych. 
Usunięto drzewa i krzewy zasłaniające oznakowanie pionowe i ograniczające skrajnię 
drogową.

Protokół Nr 12 
Z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego, które odbyło 
się w dniu 27 sierpnia 2015 r.

Komisja wnioskuje o oznaczenie miejsc przystanków na drogach gminnych oraz na 
drogach powiatowych przedstawienie inwentaryzacji zarządowi dróg powiatowych.
Zgodnie z wyjaśnieniami do protokołu Nr 11 z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw 
socjalnych i porządku publicznego które odbyło się w dniu 26 sierpnia 2015 r.

O raz:
- Przedszkole w Dręszewie - poszerzenie parkingu

Termin wykonania prac przewiduje się na przełomie lipca i sierpnia bieżącego roku. 
Pokrycie kosztów wykonania zadania z bieżących środków budżetu gminy. Opracowanie 
niezbędnej dokumentacji projektowo - kosztorysowej w ramach Referatu Inwestycji i Rozwoju.

- Szkoła w Józefowie - zrobienie przejścia dla pieszych pomiędzy ul. Klonową i ul. Akacjową 
oraz oznaczenie przejścia (pomarańczowe światło).

Referat Inwestycji i Rozwoju w Urzędzie Gminy Dąbrówka opracowuje koncepcję 
zmiany stałej organizacji ruchu związanej z wykonaniem przejść dla pieszych. Koncepcja 
oznakowania zostanie przedstawiona na spotkaniu w dniu 4 lutego 2016 r. w WID w 
Wołominie.

- Miejscowość Cisie - przystanek autobusowy , utwardzenie pobocza przy rowie oraz 
zrobienie przejścia dla pieszych w kierunku głównej ulicy.

Referat Inwestycji i Rozwoju w Urzędzie Gminy Dąbrówka opracuje w miesiącu lutym 
bieżącego roku koncepcję wykonania peronu oraz zmianę stałej organizacji ruchu ze 
szczególną analizą pod kątem prawa własności w celu określenia czy przyjęte rozwiązania 
mieszczą się w granicach istniejącego pasa drogowego i przedłożą do zaopiniowania w WID 
w Wołominie.



Ad. 3 Po kontroli i konsultacji z kierowcą p. Średnickim komisja uznała ze będzie możliwe 
kursowanie autokaru przez Karolew po poszerzeniu pasa drogowego tj. wycinka 
przydrożnych drzew oraz poszerzeniu nawierzchni np. destruktem.

W miejscowości Karolew Wójt Gminy Dąbrowska zlecił usunięcie drzew i krzewów w 
wieku do 10 łat nie wymagających pozwolenia na wycinkę. Usunięto drzewa i krzewy 
ograniczające skrajnię drogową. Poszerzenie nawierzchni będzie możliwe po opracowaniu 
odpowiedniej dokumentacji projektowej i podziałowej oraz uzyskaniu decyzji „Zgody na 
Realizację Inwestycji Drogowej (ZRID). Niezbędne jest zabezpieczenie odpowiednich 
środków finansowych w budżecie gminy.

Protokół Nr 13 
z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego, które odbyło 
się w dniu 23 listopada 2015 r.

Bezpieczeństwo na drogach przed zimą
Wyłoniono wykonawców na podstawie zaproszenie do złożenia oferty w postępowaniu 

o wartości szacunkowej nie przekraczającej progu stosowania ustawy z dnia 29 stycznia 2004 
roku prawo zamówień publicznych (t. j. dz. u. z 2007 r. nr 223, poz. 1655, z 2008 r. nr. 171, 
poz. 1058) określonego w art. 4 pkt. 8. podstawa prawna: zarządzenie nr 259.2014 Wójta 
Gminy Dąbrówka z dnia 16 kwietnia 2014 r. w sprawie: regulaminu ramowych procedur 
udzielania zamówień publicznych o wartości szacunkowej od 8000 do 30000 euro.

Wykonawcą robót związanych z odśnieżaniem dróg asfaltowych jest firma Balcerak 
Mariusz Usługi Transportowe, Samochodowe, Budowa Dróg, Postoliska, ul. Aksamitna 18, 
05 -  240 Tłuszcz.

Wykonawcą robót związanych z odśnieżaniem dróg gruntowych dla rejony 
„ZACHÓD” jest firma STAN -  KOP Gołaszewski Sp. Jawna, Kołaków 43, 05-252 
Dąbrówka.

Wykonawcą robót związanych z odśnieżaniem dróg gruntowych dla rejony 
„WSCHÓD” jest firma Usługi Komunalne Paweł Krzyżanowski, Trojany 87, 05-252 
Dąbrówka.

Głównym koordynatorem Zamawiającego w zakresie wykonywania obowiązków 
umownych jest Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Ireneusz Zieliński.

Protokół Nr 14 
Z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego, które odbyło 
się w dniu 2 grudnia 2015 r.

Radny Gminy Dąbrówka Sołtys wsi Guzowatka Andrzej Marcinkiewicz zwrócił się z 
podaniem o realizację uchwały zebrania wiejskiego z dnia 14 listopada 2015r. w sprawie 
nowego przystanku autobusowego w miejscowości Guzowatka na granicy działek 191 i 188.

W miesiącu styczniu bieżącego roku zostało skierowane pismo do Zarząd Powiatu 
Wołomińskiego w sprawie wyrażenia zgody na lokalizację nowych przystanków 
autobusowych zlokalizowanych w pasie drogowym dróg powiatowych nr 4306W w 
miejscowości Guzowatka i nr 4320W w miejscowość Karpin zgodnie z art. 20 f  ustawy z dnia 
21 marca 1985 r. o drogach publicznych (t. j. Dz. U. z 2015 r. poz. 460). W załączeniu 
przekazano:



*

1. Uchwała Nr XIII/110/2015 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 29.12.2015 r. w sprawie 
wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Dąbrówka dla 
zaspokojenia potrzeb mieszkańców.

2. Podanie Radnego Gminy Dąbrówka skierowane do Wójta Gminy Dąbrówka, Komisji 
Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego, Uchwałę nr 2/2015 z dnia 
14.11.2015 r. z zebrania mieszkańców w sprawie lokalizacji przystanku 
autobusowego.

3. Załączniki graficzne ze wskazaniem lokalizacji przystanków.

Sprawozdanie sporządził:
Marcin Szerszenowicz
pracownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
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